



KERAJAAN NEGERI

KENYATAAN TAWARAN

1. Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan memegang Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Taraf Bumiputra dalam gred, kategori dan pengkhususan yang masih sah serta masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini untuk kerja berikut :-

Gred	Pengkhususan	No.Tender / Tajuk Projek	Taraf Kontraktor	Harga Dokumen Tender
Gred G4 Kategori B	B04 dan B15	SUKNS/T/BP 1/2020 Kerja-Kerja Mengganti Bumbung Di Rumah Pangsa PPR Bersepadu Senawang, Daerah Seremban Negeri Sembilan Darul Khusus.	Terbuka Bumiputera	RM 100.00 (Tidak dikembalikan)

Naskah meja tender akan dipamerkan mulai 17.09.2020 hingga 9.10.2020 waktu pejabat di Kaunter Hasil Bahagian Perumahan, Pejabat Setiausaha Kerajaan Negeri Sembilan, Tingkat 4, Blok D Wisma Negeri, 70503 Seremban, Negeri Sembilan Darul Khusus.

2. Dokumen Tender akan dijual mulai 17.09.2020 hingga 9.10.2020, Dokumen tender TIDAK akan dijual sebelum dan selepas tempoh tersebut.
3. Petender yang ingin memasuki tawaran tender di atas adalah dikehendaki mengeluarkan Wang Tunai / Bank Deraf bagi setiap set dokumen tawaran yang dibuat atas nama "Bendahari Negeri, Negeri Sembilan" dan Dokumen Tender boleh didapati di Kaunter Hasil Bahagian Perumahan, Pejabat Setiausaha Kerajaan Negeri Sembilan, Tingkat 4, Blok D Wisma Negeri, 70503 Seremban, Negeri Sembilan Darul Khusus.
4. Dokumen tawaran akan dikeluarkan kepada kontraktor atau wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini, wakil kontraktor/syarikat dikehendaki membawa perakuan/SIJIL ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Taraf Bumiputra yang dikeluarkan oleh Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan.



5. Petender yang berminat adalah **DIWAJIBKAN** menyertai lawatan tapak dan hendaklah membawa COP SYARIKAT seperti ketetapan berikut:-

Rujukan Projek	Tarikh Lawatan	Masa	Tempat Melapor Diri
SUKNS/T/BP 1/2020	17.09.2020 (Selasa)	10.00 pagi	Blok A Rumah Pangsa PPR Bersepadu Senawang.

6. Tender ini ditutup pada 9.10.2020 bersamaan hari Jumaat. Dokumen Tender hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender di Bahagian Perumahan, Pejabat Setiausaha Kerajaan Negeri Sembilan, Tingkat 4, Blok D Wisma Negeri, 70503 Seremban, Negeri Sembilan Darul Khusus pada hari tersebut sebelum jam 12.00 tengahari. Tiada sebarang Dokumen yang akan diterima selepas tarikh dan waktu tersebut.

